
 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten, de heer A.J. Gerritsen 
 

In een artikel dat verscheen op Omroep Flevoland op donderdag 16 november werd gezegd dat 
Almeerse nieuwbouwwoningen per direct niet meer op het stroomnet aangesloten konden worden. 
U begrijpt dat in het kader van de woningnood en de grote woningbouwopgave waar Flevoland 
voor staat dit onaanvaardbaar is. 
 
Wij lopen in Flevoland voorop op heel Nederland met groene stroom door middel van de vele 
honderden windmolens en de zonneparken, we hebben ons jaren ingezet om alternatieve en 
groene stroom te kunnen produceren. Hoe kan het dan dat intussen het net in Almere nooit is 
aangepast om de nieuwbouwvraag aan te kunnen.  
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde, daarom de volgende vragen van 
de fractie van de BBB in Flevoland: 
 
1. Wat heeft dit voor gevolgen voor de woningbouwopgave van Almere 2. Hoe heeft het kunnen 
gebeuren dat deze woningen niet aangesloten kunnen worden op het net, waarom is het net niet 
tijdig aangepast 3. Is het verstandig om verder te gaan met zonneparken etc. als het net vol is. 
4. Wat heeft de netbeheerder nodig om zo snel mogelijk uit te breiden en hoe kan de provincie 
daaraan bijdragen.  
 
Wat BBB betreft moet alle bureaucratie overboord om dit zo snel mogelijk op te lossen.  
 
Met vriendelijke groet, 
Fractie BBB Flevoland 
 
Anja Keuter, fractievoorzitter 
 
 


